



UNHCR

United Nations High Commissioner for Refugees
Haut Commissariat des Nations Unies pour les réfugiés

59^E SESSION DU COMITÉ EXÉCUTIF
DU PROGRAMME DU HAUT COMMISSAIRE
6 – 10 OCTOBRE 2008
PALAIS DES NATIONS, GENEVE

59TH SESSION OF THE EXECUTIVE COMMITTEE
OF THE HIGH COMMISSIONER'S PROGRAMME
6 – 10 OCTOBER 2008
PALAIS DES NATIONS, GENEVA

DEMANDE DE BADGE D'ACCÈS AU PALAIS DES NATIONS

*(à remplir uniquement pour les délégués non accrédités
auprès de l'Office des Nations Unies à Genève)**

REQUEST FOR ENTRY BADGE TO THE PALAIS DES NATIONS

*(to be filled in only in respect of delegates not accredited
to the United Nations Office at Geneva)**

PAYS OU ORGANISATION REPRÉSENTÉ(E) / COUNTRY OR ORGANIZATION REPRESENTED:

M./MR. MME/MRS. Mlle/MS.

NOM DE FAMILLE / FAMILY NAME:

PRÉNOM / FIRST NAME:

FONCTION / POSITION :

NUMÉRO DE PASSEPORT / PASSPORT NUMBER :

DATE DE VALIDITÉ / EXPIRY DATE :

ADRESSE ÉLECTRONIQUE / EMAIL ADDRESS :

ADRESSE PERMANENTE OFFICIELLE / PERMANENT OFFICIAL ADDRESS :

Date :

* AFIN D'ÉVITER TOUT DELAIS DANS L'OBTENTION DU BADGE, VEUILLEZ REMPLIR CE FORMULAIRE DE FAÇON LISIBLE ET L'ENVOYER AU SECRÉTARIAT DU COMITÉ EXÉCUTIF AVANT LE **29 SEPTEMBRE 2008** (COURRIEL : HQEXCOM@UNHCR.ORG, OU TELECOPIE + 41 22 739 7348), SOUS COUVERT D'UNE LETTRE D'ACCREDITATION DE LA MISSION, OU DU MINISTÈRE RESPONSABLE.
VEUILLEZ NOTER QU'UNE VERSION ÉLECTRONIQUE DE CE FORMULAIRE EST DISPONIBLE SUR NOTRE SITE [HTTP://WWW.UNHCR.ORG/EXCOM](http://www.unhcr.org/excom)

* IN ORDER TO AVOID DELAYS IN OBTAINING THE BADGE, PLEASE FILL IN THE FORM LEGIBLY AND SEND IT TO THE EXCOM SECRETARIAT (EMAIL HQEXCOM@UNHCR.ORG OR FAX + 41 22 739 7348), BEFORE **29 SEPTEMBER 2008**, UNDER COVER OF A LETTER OF ACCREDITATION FROM THE PERMANENT MISSION OR THE RELEVANT MINISTRY.
PLEASE NOTE THAT AN ELECTRONIC VERSION OF THIS FORM IS AVAILABLE ON OUR WEBSITE AT [HTTP://WWW.UNHCR.ORG/EXCOM](http://www.unhcr.org/excom)